



## Referat styremøte BK 14.09.23

Åsane Arena kl. 18-20

Til stede: Gunnar, Kristian, Randi, Suong, Ågot

Fra admin: Trond Kristian og Ingrid

Meldt forfall: Magnus, Erik, Sebastian, Anne-Hege, Aleksander

### 01-09 Godkjenning av referat fra styremøte 22.08.23

Referat godkjent

### 02-09 Presentasjon ny sportssjef – Ingrid Rui

- Arbeider med sportsplan

- Klubben trenger ny hovedtrener

### 03-09 Oppdatering fra administrasjonen (TK)

#### Sikkerhet

- Autobelayer tilbake fra service - kostet klubben 166 000,-(!)
- Sikkerhetssjekk gjennomført av Pierro i Bergenshallen. Ingenting spesielt å rapportere annet enn at veggene er slitte og trenger utskifting.

#### Økonomi

- Regnskapstall for august ikke klare, men ligger an til å gå litt under budsjett.
- Søkt midler til
  - Paraklatring og åpen dag paraklatring - våren 2024 (Gjensidigestiftelsen), 104K
  - Støtte til lyddemping i Vestveggen (Sparebanken Vest), 150K
  - Støtte til aktivitetsgrupper (Bergen Kommune), 140K
  - Støtte til Klatreskolen (Equinor), 100K
- Mottatt midler fra
  - NIF - Lokale aktivitetsmidler 198 200,-
  - NIF - Ekstrainnsats like muligheter 35 666,-

#### Drift

- Arbeid med lyddemping i gang i resepsjonen. Barnerommet kommer senere.
- Tjelmeland har lansert ny løsning for LED-veggen. Vi kommer sannsynligvis til å investere i dette.

## Kurs/arrangement

- Treningsgruppe for voksne starter opp i dag, 6 av 8 plasser fylt opp => klubben går i null.
- NC helgen 23-24. september. Starter nedskruing nå til helgen. Mangler fremdeles sikrere.
- Buldrefest lørdag 7. oktober. Planlegger fest for frivillige fra NC etter buldrefest.

## 04-09 Nasjonale konkurranser – vedtakssak (TK)

Sak overført fra forrige styremøte. Vi venter med denne til etter NC – altså utsettes til neste styremøte.

### Forslag til vedtak:

Klubben søker om å få arrangere Nordisk mesterskap i led og para i 2025.

Det settes i gang en gruppe som jobber med å få arrangere en EYC i Vestveggen i løpet av de nærmeste 5 årene.

## Styrets halvtime

### 06-09 Klubbklatring - info:

Det ble vedtatt på forrige møte å sette opp to klubbklatringer utendørs i høst for å teste dette ut. Randi og Kristian setter opp tidspunkt så snart det meldes om finværsperiode.

### 07-09 Klatrefører - bok

- Presentasjonsbrev annonsører – påbegynt forslag (Ågot)
- Mangler fortsatt noen oversiktsbilder

## 08-09 Oppdatering fra komitéene

- **Sosialkomitéen (Kristian/Suong)**

Planlagt arrangement:

- 2. 11: Klubbkveld med Alpin Redningsgruppe
- 23.11: Klubbkveld med Helge Stokstad
- 9.12: Julebord

- **Anleggskomitéen (Gunnar)**

- Høringsfrist planutkast: 5.oktober. Slettebakkenalliansen sender felles utkast. De ulike idrettslagene sende egne i tillegg
- Neste møte 11.12.23. Da skal det diskuteres mer konkrete skisser for de ulike delene av fellehallen. BK må spille inn forslag her, ta utgangspunkt i eksisterende skisse. Foreslår møte i november for å diskutere, med Erlend, Gunnar + TK, Pierro, evt andre?
- Neste steg: Finansieringsplan for fellehallen. Slik det ser ut nå er Bergen Kommune bare innstilt på å dekke rekkefølgekrav, dvs lagene må dekke hallen.

- **Kommunikasjonskomitéen (Ågot)**
  - Artikkel om de beste nybegynnerfeltene publisert
  - Månedens klatrefelt: Halhjem
- **Sponsorkomitéen (Kristian)**

#### 09-09 Eventuelt

- Søknad om å bli ambassadør for BK 2024 - fra Leo Bøe  
Søknaden innvilges med betingelser om bidrag til gitte tider.
- Mitt varsel – vi må ta kurs for å kunne bruke Mitt varsel-portal fra idrettsforbundet – gratis å ta i bruk.

---

Ågot Caroline Nilssen (leder)

---

Kristian Gjerding (nestleder)

---

Randi e. Taxt

---

Gunnar Karlsen

---

Suong Thuy Pham Vo